
 

【2021年 12月份「至尊理財大抽獎」】得獎者名單 

Announcement of “Supreme Account Lucky Draw” Result for December 2021 

 

以下得獎者可獲  Nintendo Switch（OLED 款式）及健身環大冒險（名額共 10

個）。本行將於公布後 30 個工作天內以電郵通知得獎者安排領取及/或發放獎賞，得

獎通知函將電郵至得獎者於本行登記之電郵地址。 

 

Winners listed below will be entitled to Nintendo Switch – OLED Model and 

RingFit Adventure (total 10 winners). Winners will be notified by email about prize 

collection arrangements within 30 working days after the announcement. A 

notification email will be sent to each winner’s email address as registered with BEA. 

 

得獎者姓名 

Name of winner 

CHUNG CHAU YAN 

LO TAK MING 

NG TSZ WAI 

TANG KIT YING 

WANG LINGZHEN 

WEI XIAOMEI 

WONG HON LUNG 

YAN WAI KIU 

YAN XUEBIN 

YEUNG KAI LUN 

 
如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線2211 1333。 

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2211 1333.  
 

須受條款及細則約束。 

Terms and conditions apply. 

 

Issued by The Bank of East Asia, Limited 東亞銀行有限公司刊發 

 

https://www.hkbea.com/pdf/tc/tnc_Lucky_Draw_202111.pdf
https://www.hkbea.com/pdf/en/tnc_Lucky_Draw_202111.pdf


 

【2021年 11月份「至尊理財大抽獎」】得獎者名單 

Announcement of “Supreme Account Lucky Draw” Result for November 2021 

 

以下得獎者可獲  Nintendo Switch（OLED 款式）及健身環大冒險（名額共 10

個）。本行將於公布後 30 個工作天內以電郵通知得獎者安排領取及/或發放獎賞，得

獎通知函將電郵至得獎者於本行登記之電郵地址。 

 

Winners listed below will be entitled to Nintendo Switch – OLED Model and 

RingFit Adventure (total 10 winners). Winners will be notified by email about prize 

collection arrangements within 30 working days after the announcement. A 

notification email will be sent to each winner’s email address as registered with BEA. 

 

得獎者姓名 

Name of winner 

CHAN KIM LOK 

CHAN WING KI 

CHEN JIAN XU 

FUNG KAM HEUNG 

LEE LAI WA 

TANG YUN LAU 

TONG CHONG SHING 

TONG LAI MAN 

WONG YUK SHEUNG 

YIP WAI ON WAYNE 

 
如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線2211 1333。 

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2211 1333.  
 

須受條款及細則約束。 

Terms and conditions apply. 

 

Issued by The Bank of East Asia, Limited 東亞銀行有限公司刊發 

 

 

 

 

https://www.hkbea.com/pdf/tc/tnc_Lucky_Draw_202111.pdf
https://www.hkbea.com/pdf/en/tnc_Lucky_Draw_202111.pdf

